

Avec Amour LE MERIDIEN WEDDINGS 艾美別緻婚禮



Wedding Exclusive Privileges 婚宴尊享禮遇



FOR SPENDING 凡惠顧 HK\$128,000 or above 或以上

HK\$158,000 or above 或以上

PRIVILEGES HIGHLIGHTS 尊享禮遇 Waive 10% service charge if choosing standard wedding menu 凡選用正價菜單可享免收加一服務費

20% discount on menu tasting - at least 6 persons 酒席試菜菜單可享8折一最少6人

Wedding decoration package at a special rate of \$5,200 以優惠價HK\$5,200 加購婚宴場地佈置服務套餐 Waive 10% service charge if choosing standard wedding menu 凡選用正價菜單可享免收加一服務費

Complimentary 4-hour usage of Tesla Model S wedding car with chaueur service (tunnel and parking fee excluded) 婚宴當日使用4小時Tesla Model 電動車連司機服務費図(不包括隧道費及泊車費)

Upgrade from fresh cream cake to pièce montée - 100 pcs 免費升級鮮忌廉奶油蛋糕至 法式泡芙塔-100件

20% discount on menu tasting - at least 6 persons 酒席試菜菜單可享8折一最少6人

Complimentary wedding decoration package for reception tables and premium centrepieces 免費享有婚宴場地佈置服務套餐

CHOOSE YOUR EXTRA PERKS 自選升級禮遇

CHOOSE 1 選一

Complimentary Canapes / 5 dozen 餐前小食-5打

Complimentary Avec Amour signature cocktail / 60 glasses 主題特色雞尾酒-60杯

Complimentary Canapes / 10 dozen 餐前小食-10打

Complimentary Le Scoop Gelato / guest 每位賓客可享Le Scoop雪糕一1球

Complimentary Beverage Package / 1 hr extension 婚宴飲品套餐延長一1小時

以上優惠有效期至2025年12月31日,如有任何更改,恕不另行通知。 以上優惠不可與其他優惠同時使用。 如有任何爭議,香港數碼港艾美酒店保留最終決定權。

• The above offer is valid until 31 December 2025 and subject to change anytime without prior notice.

• The above offer cannot be used in conjunction with any other offer.

Le Meridien Hong Kong, Cyberport reserves the right of final decision on any dispute.







EXCLUSIVE OFFERS 尊享禮遇

1 night accommodation with 2 breakfasts at Southside Bistro for the following morning 酒店客房一晚連翌晨雙人自助早餐

Preferential room rate for additional guestrooms 以優惠價預訂客房

Wedding mock-up cake for photo-taking and cake-cutting ceremony 精緻結婚蛋糕供切餅儀式及拍照使用

Homemade wedding fresh fruit cream cake with inscription 鮮果忌廉蛋糕於婚宴前享用

A complimentary bottle of sparkling wine for toasting 免費汽酒一支供祝酒之用

Complimentary corkage 自攜洋酒免開瓶費

Mahjong entertainment with complimentary Chinese tea service (for banquet at Ballroom only) 免費麻雀耍樂及香茗招待(只供予宴會廳婚宴使用)

Complimentary wedding invitation cards (printing excluded) 奉送精美結婚喜帖(不包括印刷)

Complimentary car parking space at Cyberport I (subject to availability)
數碼港一座免費泊車位(視乎供應情況而定)

65-seater private coach service available to take guests to Admiralty / Central / Causeway Bay 提供65座位專車接載賓客往返金鐘 / 中環 / 銅鑼灣

Complimentary use of indoor built-in LCD Projector / TV in the dining venue (subject to availability) 場內免費提供液晶體投影機 / 電視機 (視乎場地而定)

Artificial floral arrangement on all dining tables 每席設有仿真花藝裝飾

20% discount in all restaurants (except Banqueting and In-room Dining) on your wedding day 婚宴當日於酒店各餐廳享用餐飲全日八折優惠 (婚宴酒席及房間餐飲服務除外)

Kee Wah Bakery Chinese bridal cake discount coupon 奇華中式禮餅優惠券

AnOath celebrant service discount coupon 壹誓證婚服務優惠券

Wedding photoshooting package discount coupon 希臘女神攝影優惠券

Discount on Haagen-Dazs Wedding Vouchers Haagen-Dazs 結婚雪糕禮券優惠

Luk Fook Jewellery discount coupon 六福珠寶金行優惠券

MINIMUM CHARGE AT HK\$88,000

Deluxe Room 豪華特大床客房

 \bigcirc

 \bigcirc

3 lbs 磅

 \bigcirc

1 bottle per table 每席乙瓶

3 Tables 桌

 \bigcirc

3 Spaces 個

1 Single Trip 單程

0

 \bigcirc

 \bigcirc

0

 \bigcirc

0

 \bigcirc

0

MINIMUM CHARGE AT HK\$108,000

Deluxe Oceanside Room 豪華海景特大床客房

 \bigcirc

 \bigcirc

5 lbs 磅

 \bigcirc

1 bottle per table 每席乙瓶

3 Tables 桌

 \bigcirc

4 Spaces 個

2 Single Trips 單程

0

0

 \bigcirc

 \bigcirc

 \bigcirc

 \bigcirc

 \bigcirc

 \bigcirc







WEDDINGS WITH LE MERIDIEN 艾美婚禮

At Le Méridien®, we infuse every experience with lighthearted sophistication and a lively spirit of discovery. From intimate gatherings to visionary ceremonies, we offer matchless service, inventive cuisine and evocative settings to unlock stylish festivities. Let your wedding becomes a source of inspiration and a celebration for you and your guests.

於艾美酒店®,我們為客人每一次的體驗注入輕鬆愉悅的精緻感和活力的探索精神。從親密聚會到夢想的婚禮儀式,酒店的專業團隊會為您提供無與倫比的服務、獨具創意的美食和令人回味的場地佈置。讓你的婚禮成為您和您的賓客難忘的醉人回憶。



SURROUNDED BY VERDANT NATURE 山巒海景景緻



INTIMATE CELEBRATIONS 時尚輕婚宴



WELCOMING OF BELOVED PETS 寵物友善



DEDICATED WEDDING SPECIALISTS 專業婚禮顧問



CHIC LIFESTYLE VENUES 別緻時尚場地



EXQUISITE CATERING 精緻餐飲

CHINESE WEDDING VENUE 中式婚宴場地



Nam Fong & Le Méridien Ballroom

Immerse yourself in the elegant ambiance of the Nam Fong Chinese Restaurant, exuding a tranquil and minimalist Chinese aesthetic. The versatile Le Méridien Ballroom, with its elegant floor-to-ceiling windows, pairs a series of creative Cantonese delicacies with stunning natural views, creating an unforgettable and blissful wedding celebration.

南坊 及 艾美宴會廳

沉浸於南坊中菜廳的優雅氣息,盡顯悠然簡約的中式 美學。艾美宴會廳佈局靈活,設有高雅的落地玻璃 窗,一系列創意粵式佳餚配上壯麗自然景緻,為您的 婚宴創造美滿回憶。



WESTERN WEDDING VENUE

西式婚宴場地



Southside Bistro

The chic wedding venue boasts a captivating mid-century modern interior. Floor-to-ceiling windows flood the space with natural light, casting a warm glow on the marble tables and wooden flooring. The pet-friendly outdoor dining area, enchanting poolside and lush oasis create an artful and unforgettable destination for your special day.

全天侯餐廳

探索中世紀現代風格的時尚婚禮場地一精緻的大理石餐桌、溫潤的木質、及挑高的落地窗,讓大量光線從側面進入室内,帶來了充足而溫暖的陽光與動人的光影效果。還有寵物友好的戶外用餐區、迷人池畔和庭園,打造出一個別具藝術氣息的難忘婚禮場地。



OTHER WEDDING VENUES

其他婚宴場地





Umami & Latitude 22

Enlist the modern chic design with a captivating glimpse of Japanese aesthetics at this wedding venue. Warm wooden pillars and tones create a serene, minimalist ambiance across the space. Complemented by a pet-friendly Japanese terrace and bar & lounge area, this versatile venue can host intimate wedding ceremonies or cocktail soirees, making it an ideal setting for a romantic marriage proposal, or even festive parties.

日式居酒屋Umami 及 酒吧Latitude 22

細數現代時尚設計個婚禮場地中,展現充滿魅力的日式美學元素。溫暖的原木柱和色調營造出寧靜極簡的 氛圍。配備寵物友善的日式花園和酒吧及酒廊區,這 個多功能場地是輕婚宴、雞尾酒會以至浪漫求婚和節 慶派對的理想場所。

Sunset Salon & Sunset Room

The newly renovated Sunset Room and Sunset Salon present a flexible event space that can accommodate intimate weddings or any celebration. Featuring high ceilings, abundant natural light, and marvelous greenery and ocean view, this chic and elegant multi-function venue creates an inviting and dynamic atmosphere.

落日宴會廳 及 落日貴賓廳

全面翻新的落日宴會廳及落日貴賓廳,提供靈活的活動空間,特別適合輕婚宴及各種慶祝紀念活動。樓底挑高、充足天然採光和環抱翠綠山巒及海景景致,這個優雅的多功能場地,營造出令人賓至如歸的氛圍。







WEDDINGS 婚宴

與我們一起品味美好生活! 請密切留意我們最新的獨家優惠和活動更新。

Savour the good life with us! Stay tuned to our latest updates of the exclusive deals and events.

EXPLORE MORE 探索更多



ENQUIRIES 諮詢

E. sales.lmc@lemeridien.com T: +852 2980 7813

> CONTACT US 聯絡我們



